



TOP CLEAN

Velveta™



**delirio**

**A SPECIALIZED COMPANY IN THE FIELD OF TRADING  
DETERGENTS, CHEMICALS, PAPERS, PLASTIC, AND BODY CARE.**

+97333610332

info@deliriogroup.com

www.deliriogroup.com

## About Us:

Delirio is one of the most trusted suppliers in the region, providing reliable solutions for household, laundry, and market care. We are proud distributors of the following well-known brands: Super Brite, Top-clean, Feba, Velveta, and Top Bravo. With a comprehensive portfolio, we offer a wide range of products, including laundry additives, dishwashing solutions, toilet cleaners, air fresheners, and body care items. Our aim is to deliver high-quality products at competitive prices, ensuring customer satisfaction. Leveraging our strong partnerships and established relationships, Delirio has quickly emerged as a market leader within a short span of time.

## Mission:

Our mission is to continuously add value to the businesses of our suppliers and customers. We achieve this by offering premium products and becoming their strategic and reliable partner. By providing exceptional solutions, we aim to enhance the success and growth of our stakeholders.

## Vision:

Our vision is to be recognized as the market leader in the GCC for the best home care and laundry car products. We strive to maintain our position through consistent excellence, innovation, and customer-centricity. By setting industry standards and meeting the evolving needs of our customers, we aim to be the go-to choice for superior home care and laundry solutions in the region.

# de l'irio

CATALOGUE





25Kg



10Kg

**Super Bright Detergent 2 in 1 Woven 25 Kg & 10 Kg:**  
Detergent powder for all kinds of clothes, with extra floral scent and powerful effectiveness, applicable for automatic and normal machines.

مسحوق غسيل سوبر برايت 2 في 1 25 كجم و 10 كجم لجميع أنواع الملابس رائحة زهرية قوية وفعالة، قابل للأستخدام في الغسالات الأتوماتيكية والعادية.

CLEANING  
ACTION



CLEAN

ECONOMIC



# 25Kg

**Lite Detergent 25 Kg:**

Detergent powder for all kinds of clothes, powerful and effective, with high foam.

مسحوق غسيل لايت 25 كجم منظف لجميع أنواع الملابس قوي وفعال ورغوة عالية.

**delirio**

3 pcs

3\*730

DISH WASH  
سائل غسيل الأطباق





# DISH WASH 3L

## سائل غسيل الأطباق



Feba liquid soap, enriched with glycerin to maintain the softness of hands and achieve the highest level of shine, is used for all household purposes (dishwashing, utensils, floors, etc.).

It is designed to deal with dish or utensil grease, cleans, removes grease, and preserves dishes and utensils. It is safe for hands, especially sensitive ones.

الصابون السائل مضافاً إليه مادة الجلسرين للحفاظ على نعومة الأيدي ولأعلى مستوى من اللمعان يستخدم لجميع الأغراض المنزلية (تنظيف أطباق ، أواني ، أرضيات.... الخ) .  
مخصص للتعامل مع دهون الأطباق أو الأواني ينظف ويزيل الدهون ويحافظ على الأطباق والأواني .  
آمن على الأيدي وخاصة الحساسة .

# TOP CLEAN

TOPCLEAN DISINFECTANT IS A BLEND OF  
HIGH QUALITY QUATERNARY AMMONIUM





## TOP CLEAN

Topclean Disinfectant is a blend of high quality Quaternary Ammonium Compounds and detergent soap to use as general cleaner, disinfectant, fungicide and germicide. Topclean can be used in homes, hospitals, schools, hotels, restaurants, factories, public buildings and any place where a high standard of hygiene is required.

مطهر توب كلين هو مزيج من مركبات الأمونيوم الرباعية عالية الجودة والصابون المنظف بحيث يتم استخدامه كمنظف عام ومطهر ومبيد للفطريات ومبيد للجراثيم. يمكن استخدام توب كلين في المنازل والمستشفيات والمدارس والفنادق والمطاعم والمصانع والمباني العامة وأي مكان يتطلب مستوى عالٍ من النظافة.

MAKE YOUR HOME BREATH



A-03 C 23 16:22

# FABRIC SOFTENER

## منعم الملابس



*Velveta*™

Velveta regular concentration fabric softener 2 and 3 liter, soluble and miscible with water that delivers complete softening and static-free fabric at extremely economical dilutions. Contains cationic surfactant safe for polyester and cotton blended fabrics and makes ironing easier, It's available with 5 fragrances Rose...pine...lav....oud and French perfume.

فلفيتا منعم الملابس و الاقمشة ٢ و ٣ لتر ذو التركيز المنتظم قابل للذوبان والامتزاج بالماء يوفر تليين كامل ونسيج خال من الكهرباء الساكنة بتخفيفات اقتصادية للغاية . يحتوي على عامل خافض للتوتر السطحي آمن على الأقمشة المخلوطة من البوليستر والقطن ويجعل الكي أسهل متوفر بخمسة روائح : ورد - صنوبر - لافندر - عود - عطر فرنسي.

**delirio**

مزيل البقع  
العنيدة

CLEAN



100%  
Stain Remover





Velveta, with its developed active oxygen formula, effectively removes the toughest stains, including collars and cuffs, thanks to its unique foaming formula that allows it to penetrate deep into the fabric and remove the most stubborn stains.

فلقيتا تركيبة مطورة بقوة الاكسجين (يزيل أصعب البقع ) يزيل الإتساخات من الياقات والأساور بتركيبته الفريدة ذات الرغوة الغنية تجعله قادر على التغلغل داخل النسيج وإزالة أصعب البقع . متوفر في عبوتين ( رشاش - إقتصادي ) .

# LAUNDRY GEL

## سائل غسيل الملابس



# Clean & Fresh





- Removes the toughest stains and is distinguished by the presence of optical brighteners that enhance color vibrancy.
- Equipped with active oxygen power to remove the most stubborn stains.
- Preserves the quality of clothing.
- Maintains the original colors.
- Safe for use with washing machines.

يزيل أصعب البقع يتميز أنه مزود بالمظهرات الضوئية التي تعمل على زهزة اللون  
مزود بقوة الاكسجين النشط لإزالة أصعب البقع  
يحافظ على الملابس  
يحافظ على الألوان  
آمن على الغسالات



# Drain Opener

100% RESULT



**سبيد**

**Speed**

السائل الآمن لتسليك البالوعات

**Caution:** - Do not mix with any other detergents or chemicals

**Precautions:** - Ne pas mélanger avec d'autres détergents ou de produits chimiques

**تعليمات:** - لا تخلط مع منتجات أخرى كالمطهرات والبيسفيدات

**المكونات:** - أمفوتريك سورفكتانت - 5%  
 Sodium Hydroxide 5- 15 %  
 Sodium Hypochlorite <5%

المكونات: - سورفكتانت أمفوتريك  
 الهيدروكسيد من 5% إلى 15%  
 هيبوكلوريت الصوديوم من 5% إلى 15%

متوافق مع توجيهات الأوروپية عدد 117 لسنة 1992  
 Conforming to European Directives

ALKABRA ENTERPRISES  
 100% ORIGINAL COMPANY  
 الشركة الكبريتية للصناعات الكيماوية

Customer Service  
 8-112 2 2422 9181  
 8-112 2 2422 9182  
 www.alkabragroup.com

1200 ml 4450 Gross weight  
 12.1 لتر 12.1 كجم

61 223000 231852



# 1200ml

Speed Drain Opener is designed to dissolve strong fats, proteins, oils and polyacrylamide compounds, especially starch .

تم تصميم سبيد لتسليك البالوعات ومجرى المياه لإذابة الدهون القوية والبروتينات والزيوت ومركبات السكرية وخاصة النشاء.

# HAND WASH

## سائل غسيل الأيدي





Diva Hand Wash is a natural hand cleaning liquid that ensures the safety and purification of hands. It contains only natural ingredients to maintain hand hygiene. It includes an antibacterial agent to safeguard the health of you and your family. Our product offers you the finest fragrances from leading global perfume companies (Jovidan, Firminich, IFF). Multiple scents are available to suit all preferences, such as Ultra Fresh, Clean, Guard, Relax, Luxury, and Softness.

ديفا سائل تنظيف يدين يحتوي فقط على مكونات طبيعية لتحافظ على سلامة وتطهير الأيدي يحتوي على مادة مضادة للبكتيريا للحفاظ على صحتك أنت وأسرتك يقدم لك افضل الروائح من أكبر شركات العطور العالمية ( جوفيدان - فيرمينيش - IFF ) روائح متعددة تناسب جميع الأذواق , الترا ( فريش - كلين - جارد - ريلاكس - لاكشري - سوفتيس ) .

New



LONG LASTING  
Swiss Perfumes

**Diva**  
ديفا

**Beauty**

Shower Gel / GEL DOUCHE

عطور سويسرية ساحرة تدوم  
عطر الجمال

REFRESH YOUR DAY  
Rafraichissez votre journée

سائل الاستحمام  
للعادة إنعاش يومك



معا ناعم  
بهاية  
مستحضر هيبو-ألرغيني  
من دون سيليكون الكبريت

6 223000 234969 1le

# SHOWER GEL



Diva shower gel is a unique and specialized liquid soap specially formulated for cleaning and refreshing the body. It is enriched with emollients, natural extracts, and fragrance to leave your skin clean, soft, and smelling great.

جل الاستحمام ديفا هو صابون سائل فريد و مصمم خصيصًا لتنظيف وتنشيط الجسم. تم تحسينه بالمرطبات والمستخلصات الطبيعية والعطور لتترك بشرتك نظيفة وناعمة ومعطرة بشكل رائع.



Deep  
Clean

Fast  
Acting

Fresh  
Scent

KILLS  
**99%**  
OF GERMS

**NO HARSH  
CHEMICAL RESIDUE**  
Safe for everyday use





# 700ml

Maxell degreaser is a unique product formulated for fast effective removal of fats, grease, and carbon deposits in ovens, hot plates, and barbecue grills.

ماكسل لإزالة الدهون تمت صناعه هذا المنتج الفريد لإزالة الدهون والشحوم ورواسب الكربون بشكل سريع وفعال في الأفران والألواح الساخنة.

**delirio**

# BLEACH

# مبيض





**BRAVO Bleach liquid is designed to clean and deodorize. It cleans white clothes and removes stains. It also kills germs that cause malodor. It gives excellent cleaning result when used in washing machine with laundry detergents.**

سائل التبييض برافو مصمم للتنظيف وإزالة الروائح الكريهة. ينظف الملابس البيضاء ويزيل البقع. كما أنه يقتل الجراثيم التي تسبب الرائحة الكريهة. يعطي نتيجة تنظيف ممتازة عند استخدامه في الغسالة مع منظفات الغسيل.

# STARCH SPRAY

# بخاخ النشاء





**BRAVO STARCH SPRAY** provides maximum crispness and stiffness for fabrics. It makes ironing smooth and easy and leaves a clean and fresh fragrance. It can be used on any fabric and gives a professional crisp look.

يوفر بخاخ النشاء براقو أقصى درجات الصلابة للأقمشة يجعل الكي سلسلاً وسهلاً ويترك رائحة نظيفة ومنعشة يمكن استخدامه على أي قماش فيعطي ملمساً ناعماً.



Winky®

AIR FRESHNER  
مُعَطِّر لِلجَوِّ





Winky is still one of the most important products offered by Frida Company, which is known for its leadership in the production, development, and extraction of natural perfumes. This has made Winky stand out with its unmatched fragrances, as well as its strength of diffusion and longevity.

ما زال وينكي واحداً من أهم المنتجات المقدمة من شركة فريدا التي تتميز بريادتها في صناعة وتطوير و استخراج العطور الطبيعية، ما جعل منتج وينكي يمتاز بعطوره التي لا تقارن بغيرها، إضافة الى قوة انتشاره و ثباته.

# Anti Septic مطهر ومعقم



KILLS 99,9% GERMS







Top Clean is a non-toxic and non-polluting disinfectant liquid. It is a blend of the powerful Zillanol with chlorine and high-quality pine oil. Top Clean is strongly recommended for use in hospitals, schools, kitchens, bathrooms, drains, and general cleaning. It can be used for wound disinfection, insect bites, personal hygiene, and other medical applications.

توب كلين هو سائل مطهر غير سام وغير ملوث. مزيج من القوة زيلينول مع كلور وزيت صنوبر عالي الجودة. ينصح بشدة باستخدام توب كلين في المستشفيات والمدارس والمطابخ والمراحيض والمصارف والتنظيف العام. يمكن استخدامه لتطهير الجروح والعضات ولسعات الحشرات وللنظافة الشخصية والتطبيقات الطبية الأخرى.

# TOILET CLEANER



صنع خصيصًا لتنظيف وتطهير المراحيض



Top Clean Flash removes stains, rust, organic materials, and calcium deposits. It also works to remove color stains from containers. Top Clean Flash does not contain abrasive components. Top Clean Flash is a distinct and unique choice as a cleaner for toilets, sinks, toilet bowls, bathtubs, bidets, and drinking fountains made of Chinese porcelain or coated with acid-resistant enamel.

يزيل منتج توبكولين فلاش البقع والصدأ والمواد العضوية والقشور ورواسب الكالسيوم يعمل منتج توبكولين فلاش أيضاً على إزالة اللون في الوعاء.

لا يحتوي برنامج منتج توبكولين فلاش على مكونات كاشطة يعد منتج توبكولين فلاش اختياراً متميزاً وفريداً كمنظف للمراحيض ، والأحواض ، وأوعية المراحيض ، وأحواض الاستحمام ، والمباول ونوافير الشرب المصنوعة من الخزف الصيني أو المزينة بمينا مقاومة للأحماض

# delirio



*Velveta*™

**TOP CLEAN**

